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Davies, John A Jubilee Reminiscence
 
 Edition 2018/2019, text english, colour pictures, standard binding.
 
 In 1889 a general opinion was expressed that the fiftieth anniversary of the introduction of Uniform Penny
Postage in Great Britain “ought not to be allowed to pass without some indication of the feelings, which must
actuate all who looked back at the great reform introduced in 1840”. Arrangements were made for various
Jubilee celebrations to be held in 1890. Although a plan for a commemorative stamp was initiated, it was later
abandoned.
 
 The year began with a Penny Postage Jubilee Dinner on 15 January with nearly 300 gentlemen present
including the Postmaster General, Henry Cecil Raikes. Other major events took place including an Exhibition
at the Guildhall organised by the City Corporation of London from 16 May to 19 May, visited by over 20,000
people, and other regional exhibitions.
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 There was an official Post Office celebration in the form of a grand Conversazione at South Kensington
Museum on 2 July when nearly 4,000 people attended. A number of innovative displays and exhibits were
assembled for these events. They were important in GB philately for the introduction of the first
commemorative postal stationery and the first decorative special event handstamps. The Jubilee envelope
was imitated in the same way as the original Mulready envelope fifty years earlier. The events also led to the
use of special event cancellations and cachets, which could also be applied by favour, thereby establishing
the practice of the “philatelic souvenir”.
 
 In addition to the Guildhall and South Kensington events, other exhibitions were held at home and abroad.
These included the first British International Stamp Exhibition, organised by the London (later Royal)
Philatelic Society at the Portman Rooms. This book brings together details of the events and the philatelic
material related to them as well as the ephemera and other items of interest.
 
 The author, John Davies FCIM FRPSL, is Immediate Past President of the GBPS, a Council Member of the
Royal, a member of the ABPS Executive Committee, Past Chairman of the Stamp Active Network and
Secretary of Banbury Stamp Society. His 1890 Penny Postage Jubilee exhibit won the first Large Gold and
Best in Show awards together for Open Philately at national level, and won Best in Class at Stockholmia
2019. 

Davies, John Eine Jubiläumserinnerung
 
 Ausgabe 2018/2019, Text englisch, farbige Abbildungen, Standardbindung.
 
 1889 wurde allgemein die Meinung geäußert, dass der fünfzigste Jahrestag der Einführung des Uniform
Penny Postage in Großbritannien „nicht ohne einen Hinweis auf die Gefühle vergehen sollte, die alle
antreiben müssen, die auf die 1840 eingeführte große Reform zurückblickten “. Es wurden Vorkehrungen für
verschiedene Jubiläumsfeiern getroffen, die 1890 abgehalten werden sollten. Obwohl ein Plan für eine
Gedenkmarke initiiert wurde, wurde er später aufgegeben.
 
 Das Jahr begann mit einem Penny Postage Jubilee Dinner am 15. Januar mit fast 300 anwesenden Herren,
darunter Generalpostmeister Henry Cecil Raikes. Weitere wichtige Veranstaltungen fanden statt, darunter
eine Ausstellung in der Guildhall, die vom 16. Mai bis 19. Mai von der City Corporation of London organisiert
wurde und von über 20.000 Menschen besucht wurde, sowie andere regionale Ausstellungen.
 
 Am 2. Juli fand im South Kensington Museum eine offizielle Postfeier in Form einer großen Conversazione
statt, an der fast 4.000 Menschen teilnahmen. Für diese Veranstaltungen wurde eine Reihe innovativer
Displays und Exponate zusammengestellt. Sie waren in der GB-Philatelie wichtig für die Einführung der
ersten Gedenkganzsachen und der ersten dekorativen Handstempel für besondere Ereignisse. Der
Jubilee-Umschlag wurde auf die gleiche Weise nachgeahmt wie der ursprüngliche Mulready-Umschlag
fünfzig Jahre zuvor. Die Ereignisse führten auch zur Verwendung von Sonderstempeln und Gütesiegeln, die
auch als Gunst verwendet werden konnten, wodurch die Praxis des „philatelistischen Andenkens“ begründet
wurde.
 
 Neben den Events Guildhall und South Kensington fanden weitere Ausstellungen im In- und Ausland statt.
Dazu gehörte die erste British International Stamp Exhibition, die von der London (später Royal) Philatelic
Society in den Portman Rooms organisiert wurde. Dieses Buch enthält Einzelheiten zu den Ereignissen und
das damit verbundene philatelistische Material sowie Ephemera und andere interessante Gegenstände.
 
 Der Autor, John Davies FCIM FRPSL, ist Immediate Past President der GBPS, Council Member of the
Royal, Mitglied des ABPS Executive Committee, Past Chairman des Stamp Active Network und Sekretär der
Banbury Stamp Society. Seine 1890 Penny Postage Jubilee-Ausstellung gewann die ersten Large Gold und
Best in Show Awards zusammen für Open Philately auf nationaler Ebene und wurde Best in Class bei
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Stockholmia 2019.
 
 Quelle: Verlagsinfo
 

Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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